
  Protokoll 6 

2018-08-19 

Plats: ÖOR 
Tid: 17.00-19.00 
 
Närvarande:  Maggan Eriksson Bech, ordf 
  Sara Ebbeståhl, sekr  
  Anette Johansson 
 Ulrika Merikanto 
  Wilma Johansson 
  Ida Karlsson 
  Linda Olsson 
 
 
 

  
 

1. Mötet öppnas     
  
Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av justeringsperson 
Till att justera dagens protokoll valdes Ulrika Merikanto  

  
 

3. Föregående protokoll, åtgärdslista 
Vi går igenom föregående protokoll och godkänner det, samt åtgärdslista.
                             
    

4. Rapporter      
Huvudstyrelsen: Har inte haft något möte, men de vill ha in vår ekonomiska 
rapport till sitt nästa möte. 

 
5. Ekonomi 

Återbetalningar till tävlingsledare har inte rapporterats från tävlingsledare vilket 
har gjort att det inte stämt när de ska redovisas. Det är nu åtgärdat. 
Klubbdressyr februari: 3900:- 
Klubbhoppning mars: 5860:- 
Klubbdressyr i april 6400:-  
Majdressyren 19/20 maj 19710:- 
Klubbdressyr 5 maj 4950:- 
Klubbhoppning 2 juni 6150:- 
Sugar och Salty cup 9460:- 
Resultat 30/6-18: 42696:- 
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Osäkerhet finns huruvida knytkalasets pengar, samt dressyrclinicens 
intäkter/utgifter är med räknat? Anette kollar upp.  

6. Media 
Inget särskilt 
 

7. Hoppning 

 Träning  
Leif Hallträningen blev inställd. 6-7/10 blir nästa träning. 
Ny provträning för Carolina Määtte 

 Tävling  
15/9 Endagars hästhoppning 
22/9 Tvådagars ponnyhoppning 
 

8. Dressyr 

 Träning  
Blockträningarna drar igång 
Anmälningarna till Dressyrsatsningen är igång, men det har varit ett minskat 
intresse. 

 Tävling  
Tävlingsledare till juldressyren letas, Ida och Linda ansvarar. 

 
9. Körning 

 Träning  
Ambitionen är att boka ca en träning i månaden, men inga inkörningar. Om 
möjlighet finns så blir det dressyrträningar för Linda. 

 Tävling 
Klubbtävling inplaneras med KM 
 

10. Fälttävlan 

 Träning  

 Tävling 
 

11. Working Equitation 

 Träning 
Tävling  

 
 
 

12. Övriga Frågor: 
- Klubbtävlingar är bokade för hösten. Vi börjar leta tävlingsledare. 
- Vi tycker att information bör gå ut om att OM man rider på cykel/gångväg 

till och från  
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- Viktigt att vi får alla att känna sig välkomna på anläggningen, brist på 
utrymme i stallarna är ett ständigt problem för gästande ekipage. 

 
13. Nästa möte  
 
14. Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
Vid protokollet 2018-08-19 
 
 
 
________________________________ 
Sara Ebbeståhl, sekreterare 
 
Justerat 
 
 
 
________________________________      _________________________________ 
Maggan Ericsson Bech, ordförande                    Ulrika Merikanto, justerare
    

 
 

 
      


